



Aleksa Malcheski <aleksa.malceski@gmail.com>

Corona Virus

1 message

KSF-support webmaster <webmaster@ksf-support.org>

Tue, Mar 10, 2020 at 11:30 AM

Reply-To: akveld@math.ethz.ch

To: Alekso Malcheski <aleksa.malceski@gmail.com>

Dear Kangaroo Friends

I have already received many mails from our members concerning the Corona Virus and the situation in their countries. Our recommendation is that you can postpone the competition some days or weeks according to your situation. Don't forget that we have the rule that nobody can publish any material on the internet before one month after the competition i.e. not before April 19. This year, this rule is very helpful because several countries will be doing the competition during that month. Since this is a special situation, it could happen that you need to do the competition after April 19, in that case our suggestion is to perhaps change the order of the problems, the order of the answers, etc to avoid cheating.

And after all, Math Kangaroo is a fun competition, so I personally don't think the danger of children digging through the internet to find the questions in advance is enormous.

Wishing you all the best and good health!

Meike

President AKSF

traduit avec [deepl.com](https://www.deepl.com)

Chers amis kangourous

J'ai déjà reçu de nombreux courriers de nos membres concernant le virus Corona et la situation dans leur pays. Nous vous recommandons de reporter le concours de quelques jours ou de quelques semaines selon votre situation. N'oubliez pas que nous avons pour règle que personne ne peut publier de matériel sur Internet avant un mois après le concours, c'est-à-dire pas avant le 19 avril. Cette année, cette règle est très utile car plusieurs pays organiseront le concours au cours de ce mois. Comme il s'agit d'une situation particulière, il peut arriver que vous deviez faire le concours après le 19 avril. Dans ce cas, notre suggestion est de modifier l'ordre des problèmes, l'ordre des réponses, etc. pour éviter la tricherie.

Et après tout, Math Kangaroo est un concours amusant, donc je ne pense pas que le danger que les enfants fouillent sur Internet pour trouver les questions à l'avance soit énorme.

Je vous souhaite bonne chance et bonne santé !

Meike

Président AKSF